
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

Dorota Jabłońska – zapytała jak wygląda sprawa proceduralna związana z budową pasa  
startowego i sytuacja związana z wykupem gruntu.  
Ponadto zapytała:  

- czy znany jest zakres dystrybucji w Suwałkach tzw. dopalaczy,  

- czy Miasto planuje utworzyć radę ds. ubogich.  

-   czy   Prezydent   Miasta   planuje   utworzenie   w   Urzędzie   Miejskim   komórki   do   spraw aplikowania, 
w imieniu jednostek miejskich, wniosków o środki zewnętrzne,  

- czy planowane jest zwiększenie zatrudnienia w Biurze Rady Miejskiej,  

-  czy  w  związku  z  organizacją  nowego  roku  szkolnego  i,  w świetle  zarządzenia  prezydenta o liczebności 
klas poniżej 24 uczniów, dyrektorzy szkół będą mogli dzielić klasy na grupy 

 
Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk  poinformował, że  w  kwestii  pozyskania  gruntów  pod  
budowę  pasa startowego  trwają  uzgodnienia  wojewody  podlaskiego  z  MON  w  kwestii, czy  grunty,  które 
Miasto  chce  pozyskać  pod  budowę  pasa  w  ramach  zamiany  na  grunty  komunalne  będą potrzebne  do  
celów  obronności  kraju.  Pozytywna  opinia  MON  przyspieszy  planowane działania.   
-  W  sprawie  dopalaczy  poinformował, że  podczas  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa i Porządku temat 
był relacjonowany przez nadzorujące służby i, z uwagi na bezpieczeństwo, odpowiedź będzie udzielona na 
piśmie.  
-  Utworzenie  rady  ds.  ubogich  Prezydent  uznał  za  pomysł  nowatorski,  przyjął,  ale  nie podejmuje się 
realizacji.  
-  Wyodrębnienie  nowej  komórki  ds.  pozyskiwania środków  uznał  za  zbędne,  z  uwagi na funkcjonujący już 
w strukturach urzędu wydział zajmujący się projektami tzw. twardymi. Wystarczyłoby  zwiększyć zatrudnienie  
i  zadania  o  przygotowywanie  projektów  miękkich. Nie przewiduje natomiast zwiększenia zatrudnienia w 
Biurze Rady Miejskiej.   
- W odniesieniu do spraw oświatowych poinformował, że działania w kierunku ograniczania ilości  uczniów  
klas  zastosowano  w ślad  za  wnioskiem  radnych.  Odnośnie  podziału  klas  na grupy, nie było ze strony  
prezydenta Żadnej decyzji. Skutkiem ograniczenia liczebności klas do  20  uczniów  jest  wydatek  rzędu  11  
mln  zł.  Zastosowanie  podziału  takich  klas  na grupy,  to  kolejne  2  mln  zł.  Działania  w  jedną,   czy  drugą  
stronę  powodują  dyskusje  wśród nauczycieli.  Prezydent  przedstawił  obecny  stan  w  suwalskiej  oświacie  tj.  
liczba  uczniów zmniejsza   się,   nie   wykonuje   się   jednak Żadnych   ruchów   kadrowych   i   w   sieci szkół.  
W   konsekwencji   wydatki   na   oświatę   wzrastają,   a   subwencja   spada.   W   odniesieniu  do  zastosowania  
podziału  klas  na  grupy,  prezydent  zapowiedział  pozostawienie  decyzji dyrektorom  szkół.  Z  uwagi  na  
konieczność  opracowania  nowej  strategii  rozwoju  oświaty Prezydent zapowiedział prace nad analizą 
diagnozą suwalskiej oświaty.   
 

 

 

 

 

 
 

  


